



CANADA'S  
INTERNATIONAL  
SCHOOL | L'ÉCOLE  
INTERNATIONALE  
DU CANADA

## Director, University Relations Toronto, Ontario

The pioneer of French immersion in Canada, TFS is Canada's International School. The country's largest independent school – serving students from age two to university entrance – TFS teaches the curricula of the Ministries of Education of France and Ontario within the framework of the International Baccalaureate. Co-educational and non-denominational, TFS develops critical thinkers who celebrate difference, transcend borders, and strive for the betterment of humankind. Throughout the school's history, TFS students have been characterized by their academic ambition and their determination to acquire an international perspective on local and global affairs.

Reporting to the Executive Director of the Learning Forum and working collaboratively with leaders across TFS, you will advance an individualized, aspiring, multi-stage strategic program that prepares Senior School students with the information, credentials, and interview skills to attract offers and scholarships from their choice of universities. With your experience in the classroom and/or in guidance counselling, you understand the significance of this role to the success of students, the satisfaction of parents and guardians, and the reputation of the school. Together with your team, you will support students through this key transition, matching the unique strengths and passions of each with the best-fitting post-secondary institution and program. A trusted advisor, you are committed to understanding the whole person and to guiding students through this important next step on the continuum of life and learning.

An exceptional communicator and relationship builder (ideally bilingual in English and French), you are adept at engaging university admissions departments, students, parents, and recently graduated alumni. Intellectually curious, you have in-depth knowledge of the International Baccalaureate Diploma Program, expertise in university application processes, and strong international networks in post-secondary education. Embracing the school's values of integrity, discernment, respect, and engagement, you will champion TFS students in achieving their educational goals. This is an exceptional leadership opportunity to empower some of the country's most promising young people as they prepare for success in today's global world.

*All responses to Caldwell Partners are confidential. Please indicate your interest in Project 180627 at [www.caldwellpartners.com/apply.php](http://www.caldwellpartners.com/apply.php) or via email to [hiring@caldwellpartners.com](mailto:hiring@caldwellpartners.com).*

*Version française sur  
[www.tfs.ca](http://www.tfs.ca) et  
[www.caldwellpartners.com](http://www.caldwellpartners.com)*

*Type of position  
Permanent, full-time*

*Work address  
Toronto Campus and  
Corporate Offices - 306  
Lawrence Avenue East,  
Toronto, ON, M4N 1T7*

*Qualifications  
Experience in the  
classroom and/or in  
guidance counselling for a  
well-recognized  
independent or  
international school.  
Additional requirements  
include in-depth knowledge  
of the International  
Baccalaureate Diploma  
Program, expertise in  
university application  
processes, strong  
international networks in  
post-secondary education,  
and strong oral and written  
French and English skills.*

165 Avenue Road,  
Suite 600,  
Toronto, ON M5R 3S4

tel 416-920-7702  
fax 416-922-8646  
[leaders@caldwellpartners.com](mailto:leaders@caldwellpartners.com)

[caldwellpartners.com](http://caldwellpartners.com)



CANADA'S  
INTERNATIONAL  
SCHOOL | L'ÉCOLE  
INTERNATIONALE  
DU CANADA

## Directeur ou directrice des relations universitaires Toronto, Ontario

Pionnière de l'immersion française au Canada, TFS - l'école internationale du Canada est la plus grande école indépendante du pays et scolarise des jeunes dès l'âge de deux ans jusqu'à l'entrée à l'université. TFS enseigne les programmes des ministères de l'Éducation de la France et de l'Ontario dans le cadre du Baccalauréat International. Mixte et non confessionnelle, TFS développe des citoyens doués d'esprit critique qui valorisent les différences, dépassent les frontières et se consacrent à la poursuite du bien commun. Depuis la création de l'école en 1962, les élèves de TFS se caractérisent par leur ambition académique et leur détermination à acquérir une perspective internationale sur les affaires locales et mondiales.

Vous rapportant à la directrice exécutive du Forum d'apprentissage, et travaillant en collaboration avec l'équipe de direction de TFS, vous mettrez en œuvre un programme d'orientation universitaire stratégique, individualisé et ambitieux. Vous fournirez aux lycéens les informations, les références et les techniques d'entrevue pour leur permettre d'obtenir des offres d'admission et de bourses d'études dans les universités de leur choix. Grâce à votre expérience en classe et/ou en orientation, vous comprenez l'importance de ce rôle dans le succès des élèves, la satisfaction des parents et tuteurs, et la réputation de l'école. Avec votre équipe, vous appuierez et accompagnerez nos futurs bacheliers tout au long de cette période de transition clé, en proposant les établissements et cursus postsecondaires les mieux adaptés aux forces et passions spécifiques à chaque élève. Conseiller de confiance, ayant le sens de l'écoute et un esprit d'ouverture, vous êtes en mesure de comprendre la personne dans son ensemble et de guider les jeunes à travers cette étape importante de leur parcours de formation et de vie.

Idéalement bilingue en français et en anglais, grâce à vos capacités exceptionnelles à communiquer et à établir des relations, vous suscitez l'engagement des départements d'admission des universités, des élèves et leurs parents ainsi que de nos diplômés. Curieux intellectuellement, vous possédez une connaissance approfondie du Programme du diplôme du Baccalauréat International, de l'expertise dans les processus de demande d'admission dans les universités et de solides réseaux internationaux dans l'enseignement postsecondaire. En adoptant les valeurs d'intégrité, de discernement, de respect et d'engagement de l'école, vous soutiendrez avec conviction les élèves de TFS dans la réalisation de leurs objectifs éducatifs. Il s'agit d'une opportunité de leadership exceptionnelle où vous jouerez un rôle primordial dans l'épanouissement, l'insertion et la réussite des jeunes les plus prometteurs du pays dans le monde global d'aujourd'hui.

Toutes les réponses à Caldwell Partners sont confidentielles. Veuillez indiquer votre intérêt pour le projet 180627 à [www.caldwellpartners.com/apply.php](http://www.caldwellpartners.com/apply.php) ou par courriel à [hiring@caldwellpartners.com](mailto:hiring@caldwellpartners.com).

English version at  
[www.tfs.ca](http://www.tfs.ca) and  
[www.caldwellpartners.com](http://www.caldwellpartners.com)

Type de poste  
Permanent, temps plein

Lieu de travail  
Campus de Toronto et  
bureaux – 306, avenue  
Lawrence Est, Toronto  
(Ontario) M4N 1T7

Qualifications  
Expérience en classe et/ou  
en orientation dans une  
école indépendante ou  
internationale reconnue.  
D'autres exigences  
comprennent une  
connaissance approfondie  
du Programme du diplôme  
du Baccalauréat  
International, de  
l'expertise dans les  
processus de demande  
d'admission dans les  
universités, de solides  
réseaux internationaux dans  
l'enseignement  
postsecondaire, ainsi que  
de solides compétences en  
français et en anglais, à  
l'oral et à l'écrit.